

《六级作文常用句式：名言、警句破题》

备战六级作文，要有清晰的思路，快速构架好文章的结构。接下来，重点是词句的运用和观点的表达。这里给大家整理了10个六级作文常用句式，供大家参考。

1. Reading this famous saying, we can naturally perceive its connotation that knowledge is indeed power.

阅读这句名言，我们自然能理解它的含义，那就是知识就是力量。

2. This famous saying conveys a universal fact that the early bird catches the worm.

这句名言传达了一个普遍的事实，那就是早起的鸟儿有虫吃。

3. Time and tide wait for no man. This famous saying highlights the fleeting nature of time and the importance of making the most of every moment.

岁月不等人。这句名言强调了时间的短暂性和充分利用每一刻的重要性。

4. Better late than never. This famous saying conveys the message that it's never too late to make a change or start something new.

迟到总比不到好。这句名言传达了改变或开始新事物的信息，永远不晚。

5. All work and no play makes Jack a dull boy. This famous saying emphasizes the importance of balance in life.

只工作不玩耍，聪明孩子也变傻。这句名言强调了生活中平衡的重要性。

6. A wise man once said, 'The best way to predict the future is to create it.' Reading this profound quote, we can naturally perceive its connotation that we are the architects of our own destinies.

一位智者曾说过：“预测未来的最好方式就是创造未来。”阅读这句深刻的名言，我们自然能理解它的含义，那就是我们是自己命运的建筑师。

7. The saying 'It is not the strongest of the species that survives, nor the most intelligent, but the one most responsive to change' by Charles Darwin, conveys a universal truth that adaptability is the key to survival in a rapidly changing world.

查尔斯·达尔文的这句名言“在物种中，不是最强壮的或最聪明的生存下来，而是最

适应变化的”，传达了一个普遍的真理，那就是在快速变化的世界中，适应性是生存的关键。

8. As the saying goes, 'The only constant in life is change.' This famous quote highlights the inevitability of change and the importance of embracing it.

正如这句名言所说，“生活中唯一不变的就是变化。”这句名言强调了变化的必然性和拥抱变化的重要性。

9. The famous quote 'The only thing we have to fear is fear itself' by Franklin D. Roosevelt, underscores the power of fear and the need to confront it.

富兰克林·德拉诺·罗斯福的这句名言“我们唯一需要害怕的就是恐惧本身”，强调了恐惧的力量和面对恐惧的必要性。

10. The quote 'The only limit to our realization of tomorrow will be our doubts of today' by Franklin D. Roosevelt, emphasizes the power of belief and the importance of having faith in our abilities.

富兰克林·德拉诺·罗斯福的这句名言“我们实现明天的唯一限制就是今天对明天的怀疑”，强调了信念的力量和对自己能力有信心的必要性。